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HB+ voorziening Elementa
Sinds 2020 draagt onze gemeente bij aan de HB+ voorziening Elementa in de School
of Understanding in Amstelveen. Een integrale onderwijs- en zorgvoorziening voor
hoogbegaafde kinderen die zijn uitgevallen of dreigen uit te vallen in het onderwijs.
Dankzij steun van de vier Amstelland gemeenten heeft samenwerkingsverband
Amstelronde specialistische jeugdhulp op de voorziening gegarandeerd. Voor deze
kleine groep hoogbegaafde leerlingen die extra ondersteuning nodig heeft worden
specialistische zorgarrangementen uitgevoerd waarin onderwijs en jeugdhulp nauw
samenwerken.

Aansluiting onderwijs-arbeidsmarkt
In 2019 tekenden VO-scholen, bedrijfsleven en gemeenten in de regio Amstelland
techniekpact Amstelland. In 2020 heeft de gemeente voor het eerst een bijdrage
geleverd aan de uitvoering van het pact. Het doel van het Techniekpact is versterking
van het techniekonderwijs en verbetering en aansluiting met mbo en bedrijfsleven.

Samenwerkingsverband Amstelland en de Meerlanden (VO), heeft eind 2020 het platform
Aansluiting Onderwijs Arbeid geinitieerd. Het platform heeft tot doel dat uitvoerders
elkaar beter weten te vinden zodat de overgang van onderwijs naar arbeidsmarkt voor
(kwetsbare) jongeren wordt verbeterd. Het platform kan op verschillende manier vorm
krijgen, van folder tot subregionaal jongerenloket, afhankelijk van de wensen van de
partijen.

Vergoeding Buitenonderhoud Gymlokalen
Sinds 2015 zijn schoolbesturen in het primair en speciaal onderwijs zelf verantwoordelijk
voor de bekostiging van het planmatig onderhoud aan de schoolgebouwen. Bij de
wetswijziging is destijds een uitzondering gemaakt voor het onderhoud van gymzalen die
eigendom zijn van het schoolbestuur. Daarvoor moet het schoolbestuur een aanvraag
kunnen indienen bij de gemeente. Wel moet er in dat geval een speciale gemeentelijke
regeling zijn opgesteld op grond waarvan het schoolbestuur een aanvraag kan indienen.
Dat is in onze gemeente niet gebeurd. Het schoolbestuur van De Pionier te Duivendrecht
is eigenaar van de gymzaal die tegen het gebouw van De Pionier aan is gebouwd. Het
schoolbestuur heeft de afgelopen jaren zelf het planmatig onderhoud aan de gymzaal
bekostigd en vraagt compensatie voor de periode 2015–2020. Vanaf dit jaar wenst het
schoolbestuur een structurele afspraak met de gemeente te maken over de bekostiging
van het onderhoud aan de gymzaal. Dit voorjaar zal het college een besluit nemen op
welke wijze wij als gemeente gaan bijdragen aan het buitenonderhoud van deze gymzaal.

Verdiepend onderzoek naar nieuwbouw scholen/kinderopvang/
sport en maatschappelijke voorzieningen op Bindelwijk locatie.
In de maand februari is er een uitvraag gedaan naar meerdere bureaus voor een offerte
voor de uitvoering van het verdiepend onderzoek. In de 1e helft van maart zijn de
schriftelijke offertes beoordeeld en hebben gesprekken plaats gevonden met een selectie
van bureaus die de meest passende offertes hebben uitgebracht. Wij verwachten in
maart een besluit te kunnen nemen en één bureau de opdracht voor het verdiepend
onderzoek te gunnen. In april gaat het onderzoek starten.

Verder hebben wij de afgelopen periode de belanghebbenden bij de ontwikkelingen
rond de Bindelwijk per brief geïnformeerd over het besluit van de gemeenteraad in
december 2020 om een verdiepend onderzoek te gaan uitvoeren naar nieuwbouw van
2 scholen onder één dak, kinderopvang, maatschappelijke voorzieningen en sport. De
informatie brief is naar de omwonenden gegaan van de Bindelwijk, het schoolbestuur
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en alle gebruikers van de Bindelwijk. Aanvullend op deze informatie brief is er een
digitale informatieavond georganiseerd voor de omwonenden van de Bindelwijk. Rond
de 20 inwoners hebben zich opgegeven voor deze avond die op 22 februari heeft plaats
gevonden. Wethouder van der Weele heeft op die avond een toelichting gegeven op het
besluit en heeft een presentatie gegeven over de voorgeschiedenis en de bedoeling van
het verdiepend onderzoek. Daarnaast is er gelegenheid gegeven aan de omwonenden om
vragen te stellen aan de wethouder of hun zorgen kenbaar te maken. Vrijwel de meeste
vragen zijn op de avond zelf beantwoord door de wethouder. De vragen die gezien de tijd
niet meer aan bod konden komen zijn schriftelijk nagezonden aan de aanwezigen.

1e Nieuwsbrief 2021 Pagina 18


